

## Verlag vergadering Cultuurraad 4 maart 2024

**Aanwezig:** : Daisy Decoene, Wesley Ver Eecke, Brigitte Dejonghe, Sammy Vermeesch, Philip Depraetere, Luc D'Haene, Martine Cambier, Katrien Terryn, Heidi Dewitte, Niek Lyphout, Giovanni Maes

**Uitgenodigd:** Nessim Ben Driss

**Verontschuldigd** Ria Doom, Nicole Degezelle, Steven Bommerez, Rik Lybeer, Didier Noyelle

**Afwezig:** Luc Vandelannoote

### 1. Welkom

Iedereen wordt verwelkomd. We beginnen stipt aan de vergadering.

### 2. Goedkeuring verslag

Het verslag wordt goedgekeurd.

### 3. Algemene Vergadering

- Volgende AV:
  - 9 maart om 9u30 in het GC De Bunder.
  - Op de agenda:
    - Welkom
    - Werkingsverslag 23 en actieplan 24
    - Verenigingsloket: stand van zaken
    - Vlaanderen Feest: stand van zaken
    - Cany-Barville: stand van zaken
    - Cultuurprijs: stand van zaken
    - Laatste kans tot indienen subsidies
    - Varia en verenigingen aan het woord
  - Luc vraagt om bij het verenigingsloket te vermelden dat de bib (na afspraak) hier in kan ondersteunen.

### 4. Vlaanderen Feest 2024:

- Slyphs Kermis heeft zich kandidaat gesteld voor de organisatie van de Vlaamse Feestdag. De cultuurraad ziet dit wel zitten.
- Sammy zal eens samen zitten met hen om praktisch af te spreken.
- Voorstel wordt voorgelegd aan de AV.

### 5. Adviezen:

- Waar dranken aanbieden in de GC's:

- Uit de audit van Vrije Tijd komt er naar voor dat er in vraag moet/kan worden gesteld of er overall drank moet worden aangeboden, omdat er daar toch wel wat personeelstijd in kruipt.
- Sammy stelt de mogelijkheid voor om geen drank meer te schenken in 't Torreke, Het Oud-Gemeentehuis en de 4link.
- De vergadering ziet meer nadelen dan voordelen. Zelfs de grotere winstmarge van de verenigingen/gebruikers die zelf drank zouden mogen meebrengen, weegt niet op tegen de service die er nu is.
- Dat zou willen zeggen dat voor bv een vergadering er zelf drank moet meegebracht worden, dat er moet gekeken worden om frigo's aan te kopen (zijn nu van de brouwer), zelfde voor glazen, ...
- De cultuurraad geeft hierover een negatief advies.
- Soorten dranken (toegevoegd punt)
  - Vorige keer was er reeds voorgesteld om enkele dranken (Klets, Hoegaarden, Leffe en Schweppes) te schrappen.
  - De cultuurraad adviseert om de Klets niet te schrappen, daar het een streekproduct is en toch nog een redelijke omzet haalt. De rest is ze wel akkoord.
  - Voor de rest zijn ze akkoord dat er een bruin bier bij moet komen, dat er een zero bier (niet pils) bij moet komen en gaan ze ook akkoord met een cava zero.
  - Maar er wordt ook voorgesteld om de Jupiler zero te vervangen door de Karlsbergs 0,0 en eventueel Fanta ook te schrappen en te vervangen door bv Sprite. Maar Fanta wordt wel veel door kinderen gekocht.
  - Nessim merkt ook op dat er heel wat klachten komen over de wijnen (die zijn onlangs veranderd door de brouwer). Nessim zal eens horen bij Prik en Tik wat de mogelijkheden zijn.
- Namen d'Oude Schole
  - We vernemen van de Slypse verenigingen dat het onthullen van de namen niet goed past op Slyps Kermis. Ze willen dit liever als iets apart.
- Projectsubsidies
  - Slyps Kermis heeft voldoende facturen kunnen voorleggen voor hun verkregen subsidies. Er moet niets teruggevorderd worden. De cultuurraad keurt dan ook de afrekening goed.
- Nessim meldt dat de subsidies met 15% zullen stijgen. We zullen die stijging verrekenen met de tweede uitbetalingsronde in november/december.

## 6. Cultuurprijs

- Het nieuw aangepast reglement werd goedgekeurd en er zijn al 5 kandidaten.
- Ivm de samenstelling van de Jury: Jan Stragier (Journalist), Nele Provoost (Ex-coördinator Bie en nu coördinator van CO7) en Hilde Cuyt (directeur van de Spil) die ook een link heeft met onze gemeente (is getrouwd met iemand uit Dadizele) hebben alle drie toegezegd.
- Sammy zal hen op de hoogte houden.
- We zullen, als de jury samenkomt, ook zorgen voor broodjes.

## 7. Reglement uitleendienst

- De verschillende opmerkingen worden overlopen en aangepast in het reglement. In bijlage vind je de laatste versie.
- Het standpunt over het opzetten van de tentoonstellingspanelen en/of het betalen of zelf afhalen nadars van andere gemeenten steekt hier nog niet in.
- De vraag komt of we mogen spreken over "boete" of dat we een ander woord (bv retributie) moeten gebruiken.

## 8. Volgende vergadering

- Maandag 29 april om 20 uur in het GC De Bunder (Linie).

## 9. Varia

- Donderdag 7 maart is er de lezing van Lieve Blankaert van het Davidsfonds Moorslede in de Bunder.
- Vrijdag 8 maart is er de voorstelling van Jan De Smet in de Bunder.
- Zondag 10 maart is er de lezing over fietsen naar Zuid-Afrika in d'Oude Schole van de Bib.

Voor verslag,  
Sammy Vermeesch